
FASTIGHETSÄGARFÖRENINGEN 
Duvberget u p a 
Vårby 
 
 
Protokoll 2017-10-18 (Årsmöte no. 81) 
 

0. Inledning 
a. Ordförande Ulf Gunninger hälsade alla välkomna till vårt 81:a årsmöte i 

föreningen. 
 

1. Val av ordförande för dagens förhandlingar 
a. Föreslagen ordförande för dagens möte, Ulf Gunninger, valdes 

enhälligt. 
 

2. Val av sekreterare för dagens förhandlingar 
a. Föreslagen sekreterare för dagens möte, Fredrik Stenson, valdes 

enhälligt. 
 

3. Frågan om kallelse behörigen skett 
a. Ulf frågade stämman om kallelse behörigen skett (vilket innebär att 

kallelse skall ut >2 veckor innan mötet).  Mötet svarade med ett 
enhälligt ja. 

 
4. Justering av protokoll 

a. Protokoll från förra årets årsstämma höglästes av ordförande Ulf 
Gunninger, och godkändes efter detta i sin helhet utan kommentarer 
eller justeringar. 

 
5. Styrelsens berättelse 

a. Styrelsens årsberättelse höglästes även den av ordförande Ulf 
Gunninger inför alla mötesdeltagare (innefattar perioden 2016-07-01 – 
2017-06-30). 
  

6. Revisorernas berättelse 
a. Revisor Sonny Hultman överlät denna gång högläsningen av 

revisorernas årsberättelse till revisorssuppleant Johan Hallnäs. 
Berättelsen innehöll inga oklarheter, utan revisorssuppleant Johan 
föreslog att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 
7. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

a. Ordförande Ulf Gunninger frågade stämman om styrelsen skulle 

beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  Mötet svarade med ett 

enhälligt ja. 

8. Arvode till styrelsen och revisorer 
a. Förslaget att låta arvodet ligga fast, d.v.s. ingen ersättning, även för 

nästkommande år godkändes enhälligt. 
  



 
9. Val av styrelseledamöter 

a. Sittande (ej omval) 

i. Ordförande  – Ulf Gunninger 

ii. Kassör – Anders Dahlin  

 

b. Beslut (omval/nyval) 

i. Sekreterare – Fredrik Stenson 

ii. Suppleant – Susanna Wahlund 

iii. Suppleant – Rita Mosavat 

iv. Festkommittén – Mari Gunninger, Anita Jakobczyk, Karin 

Brunmark & Anna Stenson 

10. Val av revisorer 
a. Sittande (ej omval) 

i. Inga 

b. Beslut (omval/nyval) 

i. Revisor – Johan Hallnäs  

ii. Revisorssuppleant – Karin Brunmark 

11. Övriga frågor: 
a. Inval av nya medlemmar 

i. Nya medlemmar på no. 54A – Susanna Wahlund.  
b. Fest 2018: 

i. Nästa år återgår vi till ”normalt” firande (81år). 
Stämman bestämde att vi siktar in oss på lördagen den 25/8. 
Boka in i era kalendrar redan nu, så återkommer festkommittén 
med detaljerna när det närmar sig! 

c. Fiber: 
i. Susanna Wahlund hade varit i kontakt med Telia för att sondera 

intresse för fiber. Hon har då även åtagit sig att vara 
kontaktperson för gatan och återkommer så fort hon vet mer. 
TACK Susanna! 

  



 
d. Klagomål till kommunen: 

i. Mötet ansåg att det bästa sättet att lämna in synpunkter till 
kommunen på saker man anser inte fungerar är via kommunens 
hemsida på internet. Ju fler som skickar in desto bättre! 
Telefonsamtal är mindre effektfullt, bl.a. därför att det inte 
behöver diarieföras av kommunen. 

ii. Alla uppmanade därför att uppsöka följande sida: 
https://www.huddinge.se/organisation-och-styrning/engagera-
dig-och-paverka/synpunkter-och-klagomal/ 

iii. Två saker diskuterades där alla gärna får skriva till kommunen 
via hemsidan ovan, sannolikt inom kategori ”Trafik och vägar”. 
Ju fler som skriver ju större sannolikhet till förändring. 

1. Borttagande av bildäck som verkar ha blivit kvar vid 
tidigare vägarbete. 

2. Stängning av genomfart permanent mellan 
Duvbergsvägen/Lysbojsvägen. 

 
 
 

 
 
…………………………………  ………………………….…… ……………………………….. 
Ulf Gunninger, ordförande  Anders Dahlin, kassör Fredrik Stenson, sekreterare 
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